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Muut esille tulevat asiat 
 

 
Sivistyslautakunta merkitsee pöytäkirjaan sivistyslautakunnan jäsenten 
sekä sivistysjohtajan esittämät tiedotusta ja mahdollisia toimenpiteitä 
edellyttävät asiat. 
 
Va. sivistysjohtaja Päivi Lahtinen tiedotti sivistyksen avoimista ovista 
7.10.2024 klo 9.00 alkaen, jolloin voi halutessaan vierailla kouluissa ja 
päiväkodeissa. 
 
Sivistyslautakunnan jäsen Rony Weckström toi esiin ehdotuksen Flexim-
kulunvalvontajärjestelmän hankinnasta Honkalan kuntosaliin johtuen 
kuntosalilta varastetuista painoista. 
 
Nuorisovaltuutettu Julia Anttila toi esiin, että yläkoulun pihaan ollaan 
hankkimassa kahta pöytää ja todettiin, että ne olisi hyvä kiinnittää 
maahan.  
 
Nuorisovaltuutettu Iisa Tikka kertoi nuorisovaltuuston järjestäneen 
Forms-muotoisen kyselyn kouluterveydenhuollosta ja nuorten 
kokemuksesta kuulluksi tulemisesta. Tuloksia ei ole vielä analysoitu. 
Nuorisovaltuuston jäsenet tiedottavat myöhemmin tuloksista 
sivistyslautakuntaa. 


